

Addendum to the Tender Document (this “Addendum”)

招標文件的補充(本補充)

- Except where the context otherwise permits or requires, terms defined in the Tender Document shall have the same meanings in this Addendum.
除非上下文另外准許或規定，招標文件內定義的詞語在本補充內有相同的含義。
- The description of any ONE (1) of the following residential properties which is offered to be purchased by the Tenderer must be stated clearly on the **cover page and pages 1, 3, 13, 61, 62, 64, 68, 70, 74 and 76** of the Tender Document (applicable to English version) in the tender:
投標者必須於投標書的招標文件內的**封面及第 5、6、31、61、62、64、68、70、74 and 76 頁**(適用於中文文本)清楚註明投標者提出要約購買的以下其中一個住宅物業:

Specified residential properties that will be offered to be sold
將提供出售的指明住宅物業

Tender No. 招標號碼	Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 室	Tender No. 招標號碼	Block Name 大廈名稱	Floor 樓層	Flat 室
7(T)-001	TOWER 1 第 1 座	12/F 12 樓	A	7(T)-002	TOWER 1 第 1 座	17/F 17 樓	A
7(T)-003	TOWER 1 第 1 座	12/F 12 樓	C	7(T)-004	TOWER 1 第 1 座	17/F 17 樓	C
7(T)-005	TOWER 2 第 2 座	17/F 17 樓	A	7(T)-006	TOWER 3 第 3 座	12/F 12 樓	A
7(T)-007	TOWER 3 第 3 座	17/F 17 樓	A	7(T)-008	TOWER 3 第 3 座	12/F 12 樓	C
7(T)-009	TOWER 3 第 3 座	17/F 17 樓	C	7(T)-010	TOWER 7 第 7 座	2/F 2 樓	E
7(T)-011	TOWER 8 第 8 座	12/F 12 樓	A	7(T)-012	TOWER 8 第 8 座	12/F 12 樓	B
7(T)-013	TOWER 8 第 8 座	12/F 12 樓	C	7(T)-014	TOWER 8 第 8 座	12/F 12 樓	F
7(T)-015	TOWER 11 第 11 座	10/F 10 樓	D	7(T)-016	TOWER 11 第 11 座	16/F 16 樓	D
7(T)-017	TOWER 11 第 11 座	G/F 地下	E	7(T)-018	TOWER 11 第 11 座	10/F 10 樓	E
7(T)-019	TOWER 11 第 11 座	16/F 16 樓	E	7(T)-020	TOWER 12 第 12 座	12/F 12 樓	A
7(T)-021	TOWER 12 第 12 座	12/F 12 樓	D	7(T)-022	TOWER 12 第 12 座	12/F 12 樓	E
7(T)-023	TOWER 12 第 12 座	12/F 12 樓	G	7(T)-024	TOWER 13 第 13 座	12/F 12 樓	A
7(T)-025	TOWER 13 第 13 座	G/F 地下	D	7(T)-026	TOWER 13 第 13 座	12/F 12 樓	G
7.1(T)-001	TOWER 2 第 2 座	10/F 10 樓	A	7.1(T)-002	TOWER 2 第 2 座	16/F 16 樓	D
7.7(T)-001	TOWER 8 第 8 座	19/F 19 樓	A	7.7(T)-002	TOWER 9 第 9 座	G/F 地下	F
7.7(T)-003	TOWER 9 第 9 座	20/F 20 樓	B				
7.8(T)-001	TOWER 11 第 11 座	G/F 地下	G	7.8(T)-002	TOWER 12 第 12 座	G/F 地下	A

- The measurements (including the saleable area and the area of other specified items) in respect of the residential property which is offered to be purchased by the Tenderer must be stated clearly on page 13 of the Tender Document (applicable to English version) in the tender. Please refer to the sales brochure of the Development in respect of the measurements (including the saleable area and the area of other specified items) of the residential properties in the Development.
投標者必須於投標書的招標文件內的第 31 頁(適用於中文文本)清楚註明投標者提出要約購買的一個住宅物業的
量度尺寸(包括實用面積及其他指明項目的面積)。有關發展項目內住宅物業的
量度尺寸(包括實用面積及其他指明項目的面積)，請參閱發展項目的售樓說明書。

4. Save and except as varied or modified by this Addendum, all other provisions of the Tender Document shall remain unchanged.
除了本補充所作出的修改或變更，招標文件的所有其他條款將維持不變。
5. This Addendum shall form part of the Tender Document.
本補充構成招標文件的一部份。